
 
 
 
Lelystad,  
 
Vragen artikel 23, lid 1 & 2, RvO Provinciale Staten Flevoland  
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van orde stel ik, namens de fractie 
van de ChristenUnie, de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten. 
 
 
Inleiding 
 
Ons bereikte het bericht dat er bij de aanleg van de Markerwadden vervuild slib is gebruikt, terwijl het 
bedoeling was om de ecologische waarde van het Markermeer te versterken en om het slib uit het 
Markermeer te gebruiken om een bijdrage te leveren aan een TBES. Het gebruik van vervuild slib past 
onzes inziens niet in die doelstelling. 
 
 
Daarom stellen wij de volgende vragen: 
  

1. Is het college van GS bekend met het bericht van de NOS van 23 november dat er gebruik is 
gemaakt van vervuild slib bij de aanleg van de Markerwadden (https://nos.nl/l/2406785). 

2. Is het college het met de fractie van de ChristenUnie eens dat de aanleg van de 
Markerwadden een oplossing moest bieden voor de “ecologische catastrofe“ waar het 
Markermeer volgens biologen op afstevende en de nadelige effecten hiervan op de 
waterkwaliteit en fauna? 

3. Volgens ons is er in het verleden een motie aangenomen die aangaf dat bij zandwinning voor 
de Markerwadden uitsluitend gebruikt zou worden gemaakt van grondstoffen uit het 
Markermeer, klopt deze veronderstelling, zo ja waarom is er dan geen gevolg gegeven aan 
deze motie? 

4. Natuurmonumenten is een organisatie die zegt voor de natuur op te komen, zoals staat ook te 
lezen staat in het fotoboek dat PS is aangeboden in mei 2021. Is het college van GS van 
mening dat de werkwijze die is gehanteerd overeenkomt met deze doelstelling?  

5. Was het college op de hoogte van het feit dat vervuild industrieslib is gebruikt om de 
Markerwadden aan te leggen? Zo ja, had u daar PS niet over moeten inlichten op het moment 
dat dit bekend was bij u? Zo nee waarom niet? 

6. Natuurmonumenten is een organisatie die de natuurdoelen hoog in het vaandel heeft staan. 
Hoe kan het dat er bij de aanbesteding toch vervuild slib is gebruikt? Was GS betrokken bij de 
voorwaarden voor aanbesteding? 

7. Zijn er op dit moment effecten te zien op de visstand en de kwaliteit van bodem en water op 
en rond te Markerwadden als gevolg van het gebruik van vervuild slib?  

8. Kunt u zeggen of het gebruik van vervuild slib op de lange termijn negatieve gevolgen heeft 
voor de natuurontwikkeling op de Markerwadden en de waterkwaliteit in het Markermeer? 

9. Is het bij GS bekend of Natuurmonumenten op andere plaatsen ook gebruik heeft gemaakt 
van industrieslib bij de aanleg van natuurgebieden binnen en of buiten de provincie? Zo ja 
waar, zo nee waarom niet en bent u bereid om hierover navraag te doen en in gesprek te 
gaan met Natuurmonumenten. 
 

 
Namens de fractie van de ChristenUnie Flevoland, 
Tamara Baas 
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